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Gemeente Waalre 

Postbus 10.000 

5500 GA WAALRE 

 

Betreft: uw brief van 13 oktober 2021, kenmerk 227427  

 

Datum: 15 oktober 2021 

 

Geacht college van burgemeester en wethouders, geachte raadsleden, 

 

Op donderdag 14 oktober ontving ik het definitief ontwerp voor de herinrichting van de 

Michiel de Ruyterstraat in mijn brievenbus (brief van 13 oktober 2021, kenmerk 227427). Dit 

is erg kort dag gezien het definitief ontwerp op 19 oktober as. in de raad zou worden 

besproken.  

Op vrijdag 15 oktober heb ik meermaals geprobeerd om het in de brief aangegeven 

telefoonnummer te bellen maar het nummer was niet bereikbaar. Helaas ben ik niet in de 

gelegenheid om op 19 oktober op de raadsvergadering te zijn om mij standpunten uit te 

leggen. Daarom doe ik dat nogmaals schriftelijk.  

 

Helaas heb ik geen inhoudelijke reactie mogen ontvangen op mijn bezwaarbrief tegen de 

herinrichting van de Michiel de Ruyterstraat van 16 augustus 2021. Dit vind ik uitermate 

teleurstellend. Ik vraag mij dan ook af of het college de bezwaren heeft meegewogen bij het 

definitief ontwerp en welke overwegingen daarin zijn gemaakt. Graag wil ik daarom 

nogmaals uw aandacht richten op mijn bezwaren die in het definitief ontwerp zoals dit in de 

raadsvergadering van 19 oktober as. wordt besproken niet zijn meegenomen.  

 

In het definitief ontwerp is de inrichting van de straat ter hoogte van de huizen 32 t/m 38 

aangepast zodat de huizen toegankelijk zouden blijven voor hulpdiensten en mensen met 

een beperking door de parkeerplaatsen iets te verplaatsen. Echter garandeert dit niet de 

toegankelijkheid van de huizen ten allen tijde gezien de parkeerplaatsen niet door middel 

van fysieke afscheidingen (paaltje o.i.d.) van de ruimte tussen de straat en de 

toegangspaden worden gescheiden. Het blijft dus makkelijk mogelijk dat geparkeerde auto’s 

de toegang tot mijn huis blokkeren. Ik maak daarom nogmaals bezwaar tegen het huidige 

ontwerp waarin de toegankelijkheid van mijn huis niet ten allen tijde is gewaarborgd.  
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Eveneens voorziet het definitief ontwerp nog steeds dat al het verkeer van en naar het 

parkeerterrein van winkelcentrum Den Hof door de smalle Michiel de Ruyterstraat geleid 

wordt. Van het winkelcentrum maken niet alleen de bewoners van de buurten ten westen 

van de Eindhovenseweg maar ook alle bewoners van Ekenrooi gebruik. Bovendien zal de 

hoeveelheid verkeer zal in de toekomst door nieuwbouw in Aalst alleen maar toenemen. Ik 

vind het onbegrijpelijk waarom de gemeente ervoor kiest om een smalle straat in de 

dorpskern van Aalst dermate sterk te belasten terwijl de mogelijkheid bestaat om bij de 

herinrichting van de veel bredere Eindhovenseweg het winkelcentrum vanuit die kant 

toegankelijk te maken.  

 

Als het totaal aantal vervoersbewegingen door de Michiel de Ruyterstraat hierdoor zou 

verminderen zou ook de keuze om het tweerichtingsverkeer in de Michiel de Ruyterstraat te 

handhaven opnieuw overwogen kunnen worden. Eenrichtingsverkeer in de Michiel de 

Ruyterstraat zou dan ook minder negatieve effecten voor de omliggende straten hebben en 

er zou meer ruimte voor voetgangers en fietsers blijven.  

 

Tenslotte: het argument dat eenrichtingsverkeer de kans op toename van de snelheid van 

het verkeer verhoogt snijdt volgens mij geen hout. Er zijn m.i. voldoende maatregelen 

denkbaar om de snelheid van verkeer in de straat te beperken ook als het om een 

eenrichtingsweg gaat. 

 

Ik vertrouw erop dat u bovenstaande argumenten en bezwaren laat meewegen bij uw 

beslissing. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Bijlage: mijn bezwaarbrief van 16 augustus 2021 


